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Geachte Woerdense Gemeenteraad, 

Middels dit bericht wil ik graag onduidelijkheden verhelderen over de brief die wij eerder
vandaag 13 januari aan jullie hebben verzonden. 

De brief is opgesteld door mij,  de voorzitter van het stadshart in samenspraak met 
het gehele bestuur.  

Het doel van deze brief was het projectmanagement te bewegen toch de mogelijkheid te
onderzoeken om een damwand te plaatsen zodat de kademuur sterk genoeg is om verkeer
twee richtingen op te kunnen laten rijden. Dit onderzoek is toegezegd en daarmee zijn wij
uitermate gelukkig. We denken dat de lockdown een prima periode is om deze klus te
klaren zodat als de boel weer open gaat, Oostdam weer optimaal beschikbaar is. 

Verder hebben we binnen het bestuur van het Stadshart de rollen verdeeld. Ik als voorzitter
heb contact met de gemeente en  van Veenland BV is binnen het bestuur
verantwoordelijk voor infrastructuur. Omdat er aanvankelijk sprake zou zijn dat  een
opdracht van de gemeente Woerden zou kunnen krijgen, hebben de penningmeester en ik
contact met het college en projectmanagement voor wat betreft de Oosdam onderhouden.
Dit is gebeurd op uitdrukkelijk verzoek van de gemeente Woerden om
belangenverstrengeling te voorkomen. Nu die opdracht niet door gaat, kan vanaf
vandaag weer onze contactpersoon Oostdam  worden. Hij zit diep in het dossier.

Tenslotte; over de totstandkoming van het artikel in het AD van 13 januari is nog
onduidelijkheid. zegt het AD niet ingelicht te hebben. Hoe de auteur aan de
informatie is gekomen is voor ons nog een raadsel. Misschien via een brief of oude
informatie. Dat zoeken we nog uit en geven we aan u door. Het klopt namelijk wat Arjan
vertelde. De communicatie tussen de gemeente en het Stadshart liep en loopt goed. We zijn
steeds op de hoogte gehouden, er is goed naar ons geluisterd en betrokken in veel zaken.
Dat heeft de gemeente na een valse start weer goed ingehaald. Dat wil ik graag recht gezet
hebben. 

Mochten u toch nog vragen hebben kunt u altijd bij mij of  terecht. 

Met vriendelijke groet, 

BIZ stadshart Woerden

Voorzitter 

Sjon van der Veen


